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Til stede: Anita, Stian, Maren, Christophe, Gro Anne, Caroline 

Forfall:  
Referent: Caroline 
 
 

Sak 
nr 

Tema Saksansvarlig Oppsummering og beslutning 

1 
 
 
 

Godkjenning av referat 

• Referat 
Caroline Godkjent 

2 Nytt fra hovedstyremøte Anita Anita informerte fra møtet.  
Vi må melde fra om ny 
sponsoransvarlig.  
 
Anita informerte om at vi kommer 
tilbake med ny 
kommunikasjonsansvarlig når det er 
på plass.  
 
AU har besluttet at det skal innføres 
ordning med tilsynsvakt i hallen. 
Dette vil trolig starte fra høsten.  
Inntil det har fotballkiosken en 
nøkkelbrikke til hallen.  
Det vil bli vurdert honorering av 
grupper som har tilsynsvakt. 
Daglig leder vil skissere løsning 
som skal diskuteres med fotball 
og håndballgruppa.  
 
Tidlig. driftsleder har sluttet. AU 
jobber med stillingsbeskrivelse så 
det kan ansettes ny.  
 
Anita skulle komme tilbake til 
hovedstyre med skriftlig 

https://hasleloren.sharepoint.com/:w:/s/Hndballstyret/Efkmrrw0otJLrtypIjUd3-sB9dSNh28rDLF-2qj30XuTyg?e=kZsVos


oppsummering av befaring i 
hallen.  
 
Tatt opp temaet “Ren idrett”. Vi i  
håndballgruppa følger opp til 
høsten.  
 
Mange møtte til protestmøte 
04.05. En del dekning i lokalavisa. 
Et vellykket arrangement.  
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Hallsituasjonen 

• Nøkler til hallen 

• Bråk og uro fra andre 
under 
håndballgruppas 
treninger i hallen 

• Befaring fra forbundet 

• Status byggeplaner 

Anita/Christophe Fortsatt store utfordringer med 

at vi ikke får tilgang til hallen. 

Mye frustrasjon, siden flere 

lagledere og trenere ikke har fått 

sluppet inn sine lag til trening. 

Også mye støy og uro fra andre i 

garderobe/hall under trening.  

Caroline lager utkast til brev til 

AU/daglig leder om vårt behov 

for nøkler. Alle i styret kommer 

med innspill før det sendes.  

 

Befaring i hallen med repr. fra 

regionen gjennomført. 

Christophe var til stede. Hallen 

kan brukes neste sesong men: 

• Håndballmålene var ikke i 

godnok stand. Vi får nye 

håndballmål av 

forbundet.  

• Dodør manglet. Det må 

rettes opp.  

Christophe følger opp de to 

tiltakene som må på plass.  

 

Det er ellers flere mindre ting 

som bør rettes opp i hallen. 

Dette får vi forsøke å følge opp 

fortløpende.  

 

3 Økonomi 

• Status 

 
 
 

Christophe Ikke noe nytt.  

 

Christophe jobber med å få på 

plass nye drakter til neste 

sesong.  
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Nytt fra Sportslig utvalg inkl. 
Arrangementsgruppen 

• Organisering 

• Slottsfjellcup 

• Tilbud for Ask på 
Refstad skole 

• Trenerrekrutering 
 

Maren/Stian Det er prosess for å få ny 
kommunikasjonsansvarlig.  
 
Ny materialforvalter er på plass. 
Får informasjon fra Christophe og 
tidligere materialforvalter 
(overgangsperiode).  
 
Klubben deltok på Slottsfjellcup 
forrige helg.  Det var mye moro! 
Stian sender ut evaluering til 
lagledere/trenere i etterkant.  
Det oppstod en hendelse på 
cupen som ble håndtert, og er 
oversendt regionen. Styret 
støtter at saken sendes regionen 
for videre læring av involvert 
lag/arrangør av cup/region. 
Styret enige om å gå igjennom 
rutiner for håndtering av 
uheldige saker til sesongstart.  
 
Håndball på AKS: Stian har ikke 
hørt noe mer. Planlegger 
håndballkurs også neste sesong, 
og dette er meldt klubb/skole.  
 
Lag og dommere er nå påmeldt 
neste sesong. Det blir ikke 
juniorlag.  
 

5 Rekruttering og 

Markedsføring 

 

 Det er behov for rekruttering til 

enkelte lag. For eksempel trenger 

2013 flere spillere for å kunne bli 

eget lag. Caroline ber alle 

lagledere som har behov lage en 

liten tekst om hvorfor man skal 

bli med på deres lag som kan 

legges ut på våre nettsider og 

deles i SOME. 

 

Stian får tilgang til å publisere på 

våre nettsider. Stian kontakter 

kom.gruppen i klubben for å få 

tilgang til SOME. 

 

Gro Anne ser på 

rekrutteringsplan. Det er viktig 

en rekrutteringsplan er enkel og 



kan følges opp i praksis. Dette 

følges opp over sommeren. 

 

Arrangementsgruppa ser på 

mulighet for å arrangere 

håndballens dag.   

6 Eventuelt 

 

Nytt info-møte ved ny 

sesongstart? 

 

 

 

 

Alle Siste styremøte i juni må flyttes. 

Alle må svare på doodle fra 

Caroline så vi får spikret 

tidspunkt. Caroline inviterer  

også varaer til siste styremøte før 

sommeren.  

 

Vi setter opp nytt Info møte 

første del av september. Det blir 

som vanlig 30 min digitalt. 

Caroline kaller inn i Spond.  

 

 
 
 
 
 
 


